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Skraćeni zapisnik s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 14.11.2023. 

                 
 

REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:   024-01/23-01/009 

URBROJ: 2186-10-01/1-23-02 

Vidovec,   14.11.2023.  

 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 

s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

14.  studenog  2023. godine (  utorak ) 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec te djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća, utvrdio je da je sjednici prisutno 11  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec te da se Maja Pintarić ispričala, dok 

se Neven Hajsok nije ispričao. Predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da kvorum postoji, 

da se može nastaviti s daljnjim tijekom sjednice vijeća te da će sve donijete odluke biti 

pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Ivan Benček, Matija Mihalina, 

Melita Vrkić Hajsok, Ines Pavleković, Danijel Mašić, David Šantek, Nikola Pozder, Mihael 

Blažeković, Neven Hajsok ( prisutan od 19:35h) 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA: Maja Pintarić  

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, 

Nikolina Šrajbek viša stručna suradnica za financije i proračun, Nikolina Stipan viša referentica 

za komunalno gospodarstvo, Emina Ljubek viša stručna suradnica za opće poslove i EU 

fondove. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENIH ZAKLJUČAKA I 

ODLUKA S 20. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE 

DANA 13.09.2023. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na utvrđivanje dnevnog reda, svi smo dobili materijale. Ima li tko kakvu 

primjedbu ili dopunu na skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke i odluke s 20. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Vidovec?“ 

 

Nije bilo primjedbi ni dopuna. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Nema primjedbi ni dopuna, u redu. Onda dajem na glasanje skraćeni zapisnik i objedinjene 

zaključke i odluke s 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec“.  

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su skraćeni zapisnik 

i objedinjeni zaključci i odluke s 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec usvojeni 

jednoglasno, s 11 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 21. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dnevni red koji smo dobili  u  materijalima s time da imamo dopunu dnevnog 

reda, pa ćemo zamijeniti točke. Točka razno bila bi pod rednim brojem 17, a pod točkom 16 bi 

bio Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 

01.01.-30.06.2023. Molim Vas da se glasanjem izjasnite da li se slažete s ovom dopunom 

dnevnog reda i takvim dnevnim redom. Tko je za?“ 

 

Tko je za :    11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog dnevnog 

reda za 19. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćen jednoglasno, s 11  

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 
 

DNEVNI RED 

 

1. Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. 

godine 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2023.g. (4. i 7. razina) s Obrazloženjem 

3. Prijedlog Odluke o porezima Općine Vidovec 
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4. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Vidovec 

5.  Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u  objektu za robinzonski smještaj 

 

6. Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja Općine Vidovec u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu 

7. Prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine Vidovec za 2023. godinu 

8. Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima s područja 

Općine Vidovec u 2023. godini 

9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendijama Općine Vidovec 

10. Prijedlog Odluke o donošenju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom 

11. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi 

12. Prijedlog Odluke o raskidu Sporazuma o suradnji na osnivanju Turističke zajednice 

„Varaždinski bregi“ 

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Statuta 

Dječjeg vrtića Škrinjica 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o 

radu Dječjeg vrtića Škrinjica 

15. Prijedlog Suglasnosti o potpisivanju Sporazuma sa Gradom Varaždinom 

16. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za 

razdoblje 01.01.-30.06.2023. 

17. Razno. 

 

 

Točka 1. 

Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika  

za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku, Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.01. do 30.06.2023. godine. Načelnik izvolite.“ 

 

Obrazloženje po toj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala načelniku. Ima li tu kakvih pitanja ili nejasnoća? Nema. Dajem Polugodišnji izvještaj o 

radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023.godine na glasanje. Tko je za 

takav Polugodišnji izvještaj?“ 

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Polugodišnji 

izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine usvojen 

jednoglasno, s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 2. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2023.godine (4. i 7. razina) s Obrazloženjem 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku, Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 

razdoblje od 01.01. do 30.06.2023.godine (4. i 7. razina) s Obrazloženjem. Da li tu ima kakvih 

pitanja?“ 

 

Obrazloženje po toj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala načelniku. Ima li još pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Vidovec za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine (4. i 7. 

razina) s Obrazloženjem na glasanje. Tko je za takav Polugodišnji izvještaj?“ 

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Polugodišnji 

izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. 

godine (4. i 7. razina) s Obrazloženjem usvojen jednoglasno, s 11  glasova od 11 prisutnih 

članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o porezima Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na treću točku, a to je  prijedlog Odluke o porezima Općine Vidovec. Isto ste dobili 

u materijalima. Ima li kakvih pitanja? Otvaram raspravu.“  

 

U raspravi je sudjelovao vijećnik David Šantek.  

Obrazloženje po navedenoj točci dala je pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima li još netko pitanja po toj točci? Nema.  Dajem takav prijedlog Odluke o porezima Općine 

Vidovec na glasanje. Tko je za?“ 

 

Tko je za :   11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da  je prijedlog Odluke 

o porezima Općine Vidovec usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 
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Točka 4. 

Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo točku broj četiri , to je prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza 

na dohodak na području Općine Vidovec. U materijalima ste sve dobili. Da li tu ima nekakvih 

pitanja?“ 

 

U kratkoj raspravi sudjelovali su Ines Pavleković, Bruno Hranić i Krunoslav Bistrović. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima li tu još netko kakvih pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog Odluke o visini poreznih 

stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Vidovec na glasanje. Tko je za takav 

prijedlog Odluke?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Vidovec usvojen 

jednoglasno, s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u  objektu za robinzonski smještaj 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na petu točku, to je prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, 

smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u  objektu za robinzonski smještaj. U 

materijalima ste isto sve dobili. Da li tu ima kakvih pitanja? “ 

 

Kratko obrazloženje po navedenoj točci dali su općinski načelnik Bruno Hranić i pročelnica 

JUO Općine Vidovec Petra Rogina. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima li tu još netko kakvih pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog Odluke o visini paušalnog 

poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u  objektu za robinzonski 

smještaj na glasanje. Tko je za takav prijedlog Odluke?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici 

u  objektu za robinzonski smještaj usvojen jednoglasno, s 11  glasova od 11 prisutnih 

članova Općinskog vijeća. 
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U kratkoj raspravi sudjelovali su Ines Pavleković, Bruno Hranić i Krunoslav Bistrović. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima li tu još netko kakvih pitanja? Nema. Dajem takav prijedlog Odluke o visini poreznih 

stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Vidovec na glasanje. Tko je za takav 

prijedlog Odluke?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Vidovec usvojen 

jednoglasno, s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o  donošenju Plana djelovanja Općine Vidovec u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na šestu točku to je prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja Općine Vidovec 

u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu. Da li tu ima nekakvih pitanja?¨ 

 

Pojašnjenje po navedenoj točci dala je pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još netko? Ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja Općine 

Vidovec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu na glasanje. Tko je za?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da  je prijedlog Odluke 

o donošenju Plana djelovanja Općine Vidovec u području prirodnih nepogoda za 2024. 

godinu usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 7. 

Prijedlog  Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine Vidovec za 2023. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na sedmu točku, a to je prijedlog Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine 

Vidovec za 2023. godinu. To je još jedan način da pomažemo našim poduzetnicima, pa otvaram 

raspravu.“ 

 

Obrazloženje prijedloga Programa dao je načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić.  
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U raspravi su sudjelovali Nikola Pozder, Melita Vrkić Hajsok, Krunoslav Bistrović i pročelnica 

JUO Općine Vidovec Petra Rogina.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

¨“Ima još pitanja, prijedloga? Ako nema, dajem takav prijedlog Programa poticanja razvoja 

poduzetništva Općine Vidovec za 2023. godinu na glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog 

Programa poticanja razvoja poduzetništva Općine Vidovec za 2023. godinu usvojen 

jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima s područja 

Općine Vidovec u 2023. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na osmu točku, a to je  prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) 

umirovljenicima s područja Općine Vidovec u 2023. godini. Da li tu ima netko kakvih pitanja, 

prijedloga? Otvaram raspravu.“ 

 

Nije bilo rasprave po navedenoj točci. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Dajem takav prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima s 

područja Općine Vidovec u 2023. godini na glasanje. Tko je za takav prijedlog?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima s područja Općine Vidovec u 2023. 

godini usvojen jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendijama Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na devetu točku, prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendijama 

Općine Vidovec. Dobili ste sve u materijalima. Otvaram raspravu.“ 

 

Nije bilo rasprave po navedenoj točci. 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Dajem takav prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stipendijama Općine 

Vidovec na glasanje. Tko je za takav prijedlog?“ 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o stipendijama Općine Vidovec usvojen jednoglasno s 11  

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog Odluke o donošenju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj deset to je Prijedlog Odluke o donošenju Analize upravljanja 

komunalnom infrastrukturom.  Otvaram raspravu.“  

 

Obrazloženje po navedenoj točci dala je pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Dajem takav prijedlog Odluke o donošenju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom 

na glasanje. Tko je za takav prijedlog?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o donošenju Analize upravljanja komunalnom infrastrukturom usvojen jednoglasno s 11  

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 11. 

Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

 javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj jedanaest,  Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi.  Otvaram raspravu.“  

 

Obrazloženje po navedenoj točci dala je pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Hvala Petra. Dajem takav prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

 javnim dobrom u općoj uporabi na glasanje. Tko je za takav prijedlog?“ 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi usvojen 

jednoglasno s 11  glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o raskidu Sporazuma o suradnji na osnivanju Turističke zajednice 

„Varaždinski bregi“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku broj dvanaest, a to je Prijedlog Odluke o raskidu Sporazuma o suradnji na 

osnivanju Turističke zajednice „Varaždinski bregi“. Otvaram raspravu.“ 

 

Obrazloženje po navedenoj točci dali su općinski načelnik Bruno Hranić i predsjednik 

Općinskog vijeća Krunoslav Bistrović.  

 

U 19:35 sjednici Općinskog vijeća Općine Vidovec pridružio se vijećnik Neven Hajsok. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je sada na sjednici prisutno 12  

članova od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec. 

 

U raspravi vezanoj uz točku 12  sudjelovala je Ines Pavleković.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li još netko po ovoj točci? Ako nema dajem takav prijedlog Odluke o raskidu 

Sporazuma o suradnji na osnivanju Turističke zajednice „Varaždinski bregi“ na glasanje.  Tko 

je za takav prijedlog?“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o raskidu Sporazuma o suradnji na osnivanju Turističke zajednice „Varaždinski bregi“ 

usvojen jednoglasno s 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 13. 

Prijedlog Odluke  o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Statuta 

Dječjeg vrtića Škrinjica“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na trinaestu točku, Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene 

i dopune Statuta Dječjeg vrtića Škrinjica. Otvaram raspravu.“ 

 

U raspravi su sudjelovale  Ljubica Hosni, općinski načelnik Bruno Hranić i pročelnica JUO 

Općine Vidovec Petra Rogina.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li još netko po ovoj točci? Ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na 1. izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića Škrinjica na glasanje.  Tko je za takav 

prijedlog?“ 
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Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića Škrinjica 

usvojen jednoglasno s 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 14.                                                                 

Prijedlog Odluke  o davanju prethodne suglasnosti na  

1. izmjene i  dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Škrinjica“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na četrnaestu točku, Prijedlog Odluke o davanju prethodne                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Škrinjica. Ima li tu kakvih 

pitanja?“ 

 

U raspravi je sudjelovala  Ljubica Hosni, a pojašnjenje su dali predsjednik Vijeća Krunoslav 

Bistrović i pročelnica JUO Općine Vidovec Petra Rogina.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li još tko pitanja po ovoj točci? Ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o davanju 

prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Škrinjica na 

glasanje.  Tko je za takav prijedlog?“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića 

Škrinjica usvojen jednoglasno s 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća.    

                 

 

Točka 15. 

Prijedlog Suglasnosti o potpisivanju Sporazuma sa Gradom Varaždinom 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na petnaestu točku, Prijedlog Suglasnosti o potpisivanju Sporazuma sa Gradom 

Varaždinom. Načelnik je bio na sastanku pa neka on objasni.“ 

 

Pojašnjenje po navedenoj točci dao je općinski načelnik Bruno Hranić.  

 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li pitanja po ovoj točci? Ako nema, dajem takav prijedlog Suglasnosti o potpisivanju 

Sporazuma sa Gradom Varaždinom na glasanje.  Tko je za takav Sporazum?“ 
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Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog 

Suglasnosti o potpisivanju Sporazuma sa Gradom Varaždinom usvojen jednoglasno s 12  

glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća.    

                 

Točka 16.                                                                 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za 

razdoblje 01.01.-30.06.2023. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na šesnaestu točku, Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg 

vrtića Škrinjica za razdoblje 01.01.-30.06.2023. Ispričavamo se na tek sada primljenim 

materijalima, pa bih Vam dao malo vremena da proučite izvještaj i vidite imate li kakvih 

pitanja.“ 

 

Pitanje je postavila vijećnica  Ines Pavleković, a pojašnjenje je dala pročelnica JUO Općine 

Vidovec Petra Rogina.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li još tko pitanja po ovoj točci? Ako nema, dajem takav Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 01.01.-30.06.2023. na glasanje.  Tko je 

za takav prijedlog?“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Polugodišnji 

izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 01.01.-

30.06.2023.usvojen jednoglasno s 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća.    

                 

 

Točka 17. 

Razno 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Stigli smo do točke sedamnaest, a to je Razno pa Vam dajem riječ.“ 

 

Melita Vrkić članica Općinskog vijeća: 

 „ Ja bih predložila da se dodijeli jednokratna novčana pomoć obitelji Kristijana Miličevića. 

Vjerojatno ste čuli za taj tragični događaj. Iza njega su ostali žena i dvoje male djece tako da 

mislim da je bilo kakva financijska pomoć dobrodošla. On je bio mještanin naselja Tužno.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Slažem se da bi trebalo pomoći, možda u iznosu 500,00 eura? Slažete se? Tko je za prijedlog 

da se obitelji Miličević dodijeli jednokratna novčana pomoć u iznosu od 500,00 eura radi ovog 

tragičnog slučaja?“ 
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Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog o dodjeli 

jednokratne novčane pomoći obitelji Miličević zbog tragičnog slučaja usvojen 

jednoglasno s 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća.    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„ Ima li još netko pod točkom razno? Ako nema, zatvaram 21. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec.“ 

 

Sjednica je završila u 19 sati i 57 minuta. 

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

 

 

Zapisnik izradila 

Emina Ljubek  

 


